
 
 

Herstedvester Sogns Menighedsråd 
Dagsorden  

 

Herstedvester Kirke 
Forsamlingshuset 
Herstedvester 
2620 Albertslund 

Dato: torsdag den 13. juni 2024. Referent: Line Matthâi 

 Tidsrum: 18.00-22.00 Dirigent: Rasmus Eisted 
 Fremmødte: Per Møller Jørgensen, Line Matthai, Rasmus Eisted, Mette 

Rossum, Inge-Lise Nørklit, Birgit Andersen, Grete Apetri, Marianne N. 
Kristensen, Jeannie Osman Sommer  og Simon Sørensen. 
  

 Afbud:  
Helle Viuf, Jeppe Rønnov 

 Fraværende: Ole Hultberg 

  



No. Dagsorden med overskrift: Uddybning: Referat: 
 Fremlæggelse ved Anne 

Stausholm 
Fremlæggelse af udviklingsplan for den 
nordlige Kirkegård samt reetablering af 
stiprojekt. Der er afsat 2x20 min til 
fremlæggelse og spørgsmål. 

Anne og Silje fremlagde projekterne 

1.0 Godkendelse af dagsorden  Dagsorden blev godkendt 

2.0 Orientering fra formanden 
(PMJ) 

1. Jan Iversen 
 
 

2. Hilsen til menighedsrådet 
 
  
 
 
 

Jan har opsagt sin stilling og 
fratræder sin stilling pr, 31. juli. 
 
Hilsen og tak til menighedsrådet i 
forbindelse med Kelds bisættelse 
(Inge- Lises mand) Inge-Lise læste op. 

    
3.0 Behandlingspunkter   

3.1 Budget 2025 (Hanne & 
Rasmus) 

Genemgang af forslag til budget 2025: 
Driftsbudget og anlægsbudget. 
FØP indstiller at Rådet søger om: 

• Forhøjelse af driftsbudget på 
125000 DKK (uforholdsmæssig 
høj lønstigning i 2024) 

• 250.000 DKK fra anlægspuljen til 
anlæg af rampe ved Rytterskolen 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
Herstedvester Sogns Menighedsråd 
CVR 53373011, Budget 2025,, Bidrag 
budget afleveret d. 13/06 2024 
19:58. 



• 200.000 DKK til delvis finansiering 
af reetablering af hovedsti til 
kirken. 

3.2 Udviklingsplan nordlige del 
af kirkegården – fremlagt kl. 
18 af Anne Stausholm 

FØP indstiller planen til godkendelse og 
dermed at denne fremsendes til 
godkendelse til provstiet. Efter 
Provstiets godkendelse vil den videre 
proces for detailprojektering af de 
enkelte etaper kunne påbegyndes. 

Udviklingsplan for den nordlige del af 
kirkegården blev enstemmigt 
vedtaget. 

3.3 Reetablering af stiprojekt – 
fremlagt kl. 18 af Anne 
Stausholm 

FØP indstiller reetablering af 
stiprojektet til godkendelse og dermed 
at projektet fremsendes til vurdering til 
provstiet. 

Reetableringen af stiprojektet blev 
enstemmigt vedtaget. 
Formanden påbegynder dialog i 
forhold til gravstedsejerne. 

3.4 Valg til menighedsråd i 
september 

Drøftelse af hvorledes vi fastholder de 
interesserede som fremmødte den 14. 
maj, hen mod valget i september, 
 

Vi vil forsøge at lave korte indlæg på 
Meta for at informere om Rådets 
arbejde. 
De af os som har hvervet 
medlemmer, forsætter dialogen op 
mod valget.  
Vi vil forsøge at invitere med 
interesserede med til mødet den 15. 
august. 

4.0 Orienteringspunkter   
4.1 Nyt fra kassereren  Intet nyt udover udkast til budget 

2025 



4.2 Nyt fra kontaktpersonen  I gang med at arbejde med 
registrering af tid i forhold til ny 
lovgivning om tidsregistrering. 

4.3 Nyt fra kirkeværgen  Godt i gang med ombygningen på 
Rytterskolen. Det går efter planen. 
Fjernvarme i Graverboligen er 
igangsat igen med Kemp & Lauridsen. 
Vi skal have genopfrisket tilbuddet 
fra Møller Møller om rørføring. 

4.4 Nyt fra præsterne  Marianne vil introducere kirkefrokost 
i juli.  

4.5 Nyt fra organisterne  Intet at bemærke 
4.6  Nyt fra 

personalerepræsentanten 
 Intet at bemærke 

4.7 Nyt fra udvalgene  Intet at bemærke fra KUV 
Mette indkalder til møde med 
rekrutteringsudvalget i starten af 
august. 
Valgudvalget har møde efter den 12. 
august – Per indkalder. 

5.0 Spørgetid  Christian havde ingen spørgsmål men 
takkede for invitationen. 

6.0 Evt.  Kirkenyt skal laves i august. Marianne 
efterlyser indlæg, Formanden skriver 
lederen. 

7.0    

 
 



 


